
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 23 czerwca  2008 roku

SE-PO.0063-4-6/08

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- nieobecny
3. Krystian Dąbrowski- obecny
4. Marian Kita- nieobecny
5. Hanna Szotowska- obecna
6. Danuta Walczak- obecna
7. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza, Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Działania gminy w zakresie ochrony zabytków- miejsca pamięci narodowej.

2. Akcja lato-plany, harmonogram imprez.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące. 

Dot. punktu 1

Anna Ślagórska                      -               Zastępca Burmistrza Miasta  

- Proszę by rozpocząć komisję od omówienia projektu uchwały w sprawie stypendiów.

Teresa Wąsowicz                    -                             Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/682/2005 Rady Miejskiej w Czeladzi 
z  dnia  31  marca  2005r.  w  sprawie  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze 
socjalnym. 

Komisja nie zgłosiła uwag.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za?
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GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Nr XLVIII/682/2005 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 31 marca 2005r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  materiału  komisyjnego  –  ochrona  zabytków,  miejsca  pamięci 
narodowej.

Małgorzata Skiba                    -                             Zastępca  Kierownika  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?

Dyskusja nt: działania gminy w zakresie ochrony zabytków- miejsca pamięci narodowej.

W dyskusji udział wzięli:

1. Mirosław Kędzierski - Członek Komisji
2. Danuta Walczak - Członek Komisji
3. Anna Ślagórska - Zastępca Burmistrza
4. Hanna Szotowska - Członek Komisji
5. Małgorzata Skiba - Zastępca Kierownika Wydziału BK- RM
6. Krystian Dąbrowski - Członek Komisji
7. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału-  akcja lato- plany, harmonogram imprez.

Anna Ślagórska                      -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?
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Dyskusja nt: akcji lato- planów, harmonogramu imprez.

W dyskusji udział wzięli:

1. Mirosław Kędzierski - Członek Komisji
2. Anna Ślagórska - Zastępca Burmistrza
3. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji
4. Danuta Walczak - Członek Komisji
5. Krystian Dąbrowski - Członek Komisji

Dot. punktu 2

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych.
- Proszę o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok przez 

panią Skarbnik.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Komisja nie wniosła uwag do projektu uchwały.

 Dominik Penar                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały. Kto jest za?

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok 
został pozytywnie zaopiniowany  przez Komisję.

 Dominik Penar                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 4 k. m. 
21 przy ul. 1 Maja w Czeladzi o powierzchni ogólnej 3988 m2 .
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Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie  sprzedaży części działki nr 4 k. m. 21 przy ul.  1 
Maja w Czeladzi o powierzchni ogólnej 3988 m2 .

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału BK-GN
3. Hanna Szotowska - Członek Komisji
4. Danuta Walczak - Członek Komisji
5. Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

 Dominik Penar                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału sesyjnego tj. Informacji o skali pozyskania finansowych 
środków zewnętrznych.

Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Dyskusja nt:  informacji o skali pozyskania finansowych środków zewnętrznych.

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji
2. Danuta Walczak - Członek Komisji
3. Krystian Dąbrowski - Członek Komisji

 
Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań proszę o przegłosowanie wypracowane przez Komisję wniosku o 
następującej treści:

Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  wnioskuje  o  poprawienie  wyglądu  pomnika  na  Placu 
Konstytucji  oraz  udzielenie  informacji  nt:  poprawienia  treści  tablicy  i  stanu  technicznego 
pomnika przy ul. Katowickiej. 

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji  

- Kto jest za?
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GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty  przez Komisję.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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